
Mijn 
naam is 

BEM 
en 

ik 
woon sinds vier 

jaar 
met veel 

plezier 

met 

mijn 
vriend en 

zoontje 
van 5 

op 
de 

Dennenkampweg 
49. 

Wij zijn 
hier 

neergestreken vanwege 
de 

prachtige 
natuur in de 

omgeving 
en in de 

wijk. 

(geanonimiseerd)

Onze achtertuin 
grenst 

aan de zuidkant van het 
perceel Stationsweg 49, 

waar 

appartementenblok 
C in het 

ontwerp gepland 
staat. 

De 3 
grote 

tientallen 
jaren 

oude 
wilgen 

die 

op 

het Talud staan en 
in 

redelijk goede 

gezondheid 
verkeren staan 

in het 
bomenadviesrapport genoemd 

als te 

rooien ivm het 
bouwontwerp. 

Dit is de reden dat ik 

gebruik 
maak van het 

burgerspreekrecht. 
En ik sta hier niet alleen voor mezelf omdat ik zo 

geniet 
van het uitzicht 

op 
deze 

grote wilgen, 
maar ook voor de duizenden 

bewoners van deze bomen, de insecten en 

vogels 
voor wie deze 

wilgen 

een 

belangrijke 
voedselbron en 

woning 
vormen. 

Wilgen zijn 
echte 

biodiversiteitstoppers 
met tot wel meer dan 700 verschillende 

insectensoorten die erdoor worden 
aangetrokken. 

Een aantal van deze 

insecten 
zijn belangrijke 

bestuivers of trekken 
vogels 

aan. Naast het 

vergroten 

van de biodiversiteit 
spelen 

deze 
grote 

bomen een 

belangrijke 

rol in de 
waterhuishouding, 

de 
luchtzuivering 

en Co2 
opslag. 

In warme 

zomers 

zorgen 

ze 

bij 
de nieuwbouw met hun lichte schaduw voor 

verkoeling. 

Ook 
zorgen 

ze voor wat 

privacy 
voor zowel ons als de nieuwe bewoners. 

Nieuwe bomen 
planten 

we voor de toekomst. De bomen die er nu 
staan 

zijn 
van 

groot belang 
voor al het leven nu. De 

natuur kan best zonder ons 

maar 

wij 
niet zonder de natuur. 

Ik wil 
u 

vragen 

om de biodiversiteit 

op 

het 

perceel Stationsweg 
49 te 

waarborgen 
en 

in ieder 
geval 

de 
hoogst op 

het 

talud 
gelegen wilg, 

die 
geen 

scheefstand of zwam vertoont, te 

sparen. 

(Na afloop 
van de 

vergadering 
bedacht ik me 

- 

vanwege 
de verwachte 

parkeer- 
en 

verkeersproblemen 
in het 

wijkje 
en de 

bezorgdheid 
van de 

omwonenden en de 
gemeenteraadsleden 

om de 
inbreidingsplannen- 

dat 

deze locatie de 
perfecte plek 

vormt voor een duurzaam 
toekomstgerichte 

manier van bouwen. 

Hoe 

geweldig 
zou het 

zijn 
als er een 

tiny 
house 

gemeenschap gebouwd 

wordt voor mensen die de voorkeur 
geven 

aan een leven zonder 
eigen 

auto 
(vanwege 

de 
ligging vlakbij 

het station is dat ideaal) of deelauto’s. De 

kleine 
woningen vragen 

om minder intensieve 
grondwerkzaamheden 

en 

grote 
machines etc, waardoor alle bomen kunnen 

blijven 
staan. De 

huisjes 

zijn neergezet 
rond 

gemeenschappelijke (moes)tuinen en er is een 

natuurspeelplaats 
in een 

voedselbosje 
waar zowel bewoners als 

buurtbewoners kunnen ontspannen 
en 

spelen. 



Zo’n plan zou uitgedacht kunnen worden in samenwerking met bijv de 

WUR en voedselbosontwerpers om zoveel mogelijk creatieve invalshoeken 

te krijgen icm met de nieuwste kennis op het gebied van 

duurzaamheid/circulariteit/biodiversiteit. Daarmee zou het 

inbreidingsproject een inspirerend en betaalbaar voorbeeld kunnen 

worden). 


